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اسامی بازیکنان دعوت شده به 
تیم ملی فوتسال بانوان

ردوی تداکاتی تیم ملی فوتســال بانوان در شرایطی 
از ۹ تا ۱۳ شــهریور در کمــپ تیم  های ملی برگزار 
می شــود که فروزان ســلیمانی، ســرمربی تیم ملی 
فوتسال اســامی بازیکنان دعوت شده به اردو را به 

شرح زیر اعلام کرد:
مبینا ملاآقایی ، فرزانه توســلی ، فرشــته کریمی ، 
نســیمه غلامی ، مریــم ســید )تهران(،هما آقایی 
فر)اصفهان(،فاطمه  اســتکی  )کرمان(،نازنین  پــور 
رحمتی ، مهســاکمالی )زنجان(،فرشــته خسروی 
، الهــام عنافچــه ، طاهره مهدی پــور، زهرا کیانی 
)البرز(،مهتاب  ترکمــان  )خوزســتان(،مارال  منش 
بنایــی )فــارس(، زهــرا لطــف آبادی ، نســترن 
مقیمی)مازنــدران(، فاطمــه حســینی )خراســان 
رضــوی(، ســارا شــیربیگی )کرمانشــاه( و مهدیه 

محمودی نیا )کهگیلویه و بویراحمد(

 اعلام زمان بازگشت محمد محبی
 به میدان

آخرین وضعیت مهاجم مصدوم و ایرانی تیم فوتبال 
روستوف روســیه اعلام شــد.محمد محبی مهاجم 
ایرانی روســتوف تا دو هفته دیگــر آماده حضور در 

میدان و همراهی این تیم خواهد شد.
محمــد محبی در جریان بازی هفته بیســت وپنجم 
فصل گذشــته لیگ برتر فوتبال روسیه در تاریخ 26 
فروردین از ناحیه پا آســیب دید. دوره درمانی اولیه 
محمد محبــی موفقیت آمیز نبــود و در نهایت این 
مهاجم تیم روستوف تحت عمل جراحی قرار گرفت.

مهاجم ایرانی روســتوف فصل گذشــته با قراردادی 
600 هزار یورویی بــه این تیم در لیگ برتر فوتبال 
روسیه پیوســت. محمد محبی فصل گذشته در 22 
بازی برای روســتوف شش گل به ثمر رساند و چهار 

پاس گل داد.

معرفی 22 مسافر جام جهانی 
فوتسال

نام بهترین ســنگربان جام ملت های آسیا 202۴ در 
جمع بازیکنان دعوت شــده به اردوی تیم ملی ایران 

دیده نمی شود.
وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال به منظور 
حضوری مقتدرانه در جام جهانی 202۴ ازبکستان، 
نــام 22 بازیکن را برای حضــور در اردو اعلام کرد. 
اســامی بازیکنان دعوت شــده به این اردو به شرح 

زیر است:
ســعید مومنی )کراپ الوند(، ســجاد بابایی )فولاد 
زرند(، بهزاد رسولی )شــهرداری ساوه(، محمدرضا 
ســنگ ســفیدی )گیتی پســند(، محمد شــجری 
)مس ســونگون ورزقــان(، مهدی اسدشــیر )گهر 
زمین ســیرجان(، علیرضا رفیعی پور )گیتی پسند(، 
محمدحسین درخشانی )گیتی پســند(، علی اصغر 
حســن زاده )مس ســونگون(، ســالار آقاپور )گهر 
زمین(، علی اکرمی )کراپ الوند(، امیرحسین داودی 
)گیتی پســند(، محمدحســین بازیار )پالایش نفت 
بندرعباس(، مهدی کریمی )گیتی پســند(، مســلم 
اولادقباد )گهر زمین(، مسعود یوسف )گیتی پسند(، 
سجاد یوســف خواه )کراپ(، حمزه کدخدایی )فولاد 
هرمزگان(، حســین طیبــی )گهر زمین(، ســعید 
احمدعباســی )گیتی پســند(، بهروز عظیمی )مس 

سونگون( و امیرحسین ابطحی )شهرداری ساوه(
نخســتین جلســه تمرینی تیم ملی فوتسال ساعت 
۱0:۳0 روز یکشــنبه 28 مرداد، در خانه فوتســال 

برگزار خواهد شد.
باقر محمدی بهترین دروازه بان جام ملت های آســیا 
202۴ جمعه شب به دلیل اتفاقات دیدار گیتی پسند 
- مس سونگون با انتشار متنی در فضای مجازی، از 
تیم ملی خداحافظی کرد. سنگربان گیتی پسند کمتر 
از یک ســاعت بعد، این متن را از صفحه خود حذف 
کــرد. با این حال به نظر می رســد بــا توجه به این 
متــن مربیان این تیم روی نــام محمدی قلم قرمز 

کشیده اند.

بازگشت کلوپ به نیمکت
سرمربی فصل گذشــته تیم فوتبال لیورپول که در 
پایان فصل گذشــته آنفیلد را تــرک کرد، به زودی 
مربیگری را از ســر خواهد گرفت.یورگن کلوپ ماه 
آینده بازگشــتی غیرمنتظره بــه نیمکت مربیگری 
خواهد داشت. سرمربی پیشین لیورپول که در پایان 
فصل گذشــته گفت انرژی اش تمام شده و حتی از 
احتمال بازنشسته شدنش سخن به میان آورد، کمتر 
2۱روز دیگر )7 سپتامبر( دوباره کنار زمین فوتبال 
حاضر خواهد شــد تا تیمی جدیــد را هدایت کند 
و این اتفاق قرار اســت در ورزشــگاه سیگنال ایدونا 
پارک، خانه تیم سابقش بوروسیا دورتموند رخ دهد.

بازگشــت کلوپ به مستطیل ســبز اما کوتاه و یک 
شــبه و تنها برای حضور در بــازی خداحافظی دو 
شــاگرد قدیمی اش در دورتموند، لوکاس پیشچک 
و یاکوب بلاژیکوفســکی خواهد بود. کلوپ 57 ساله 
در دورتمونــد هــر دوی این بازیکنان لهســتانی را 
تمرین داد و با آنهــا قهرمانی در بوندس لیگا و جام 
حذفی آلمان را تجربه کرد. پیشــچک ۳۹ ســاله و 
بلاژیکوفسکی ۳8 ساله هر دو طی یک سال گذشته 
اما می خواهنــد خداحافظی  بازنشســته شــده اند 
باشــکوه تری با مســتطیل سبز داشــته باشند و به 
همین دلیل هم کلوپ 57 ســاله را دعوت کرده ا ند 
تا در این رویداد به آنهــا کمک کند. یورگن کلوپ 
از زمان ترک لیورپول پیشنهادهای فراوانی دریافت 
کرد و در این مدت حتی شــایعاتی درباره احتمال 
حضور وی روی نیمکــت تیم ملی انگلیس و آمریکا 

نیز مطرح شد که او همه آنها را رد کرد.

مستطیل سبز

 دبیر: طلایی های المپیک
 بالای صد میلیارد گیرشان می آید

رییس فدراسیون کشتی با بیان این که می توانستیم ۹ 
یا ۱0 مدال در المپیــک بگیریم، گفت: ارزیابی کمیته 
المپیک ۴ یا 5 مدال برای کشــتی بود.علیرضا دبیر در 
پاسخ به این ســوال که طلایی های کشتی در المپیک 
چقــدر پاداش می گیرند؟ گفت: فقط 2۴ میلیارد تومان 
نقــد از فدراســیون، وزارت ورزش و کمیتــه المپیک 
می گیرند. حتما در استان های شان نیز پاداش می گیرند 
و بخش خصوصی هم می دهــد. در مجموع بالای صد 
میلیارد تومان گیرشــان می آید. البته باز هم کم است.

رییس فدراسیون کشتی درباره میزان بودجه فدراسیون 
کشــتی، گفت: آنچه وزات ورزش سال گذشته داد صد 
میلیارد تومان بود اما عملکرد ما ۴۳0 میلیارد تومان بود.

او در پاســخ به این سوال که باقی این هزینه ها را از کجا 
تامین می کند؟ خاطرنشان کرد: از اسپانسرها گرفتیم، از 
مســابقات مان درآمدزایی کردیم. از هر کجا که فکرش 
را بکنیــد گیر می آوریم. رفقای من دیگر ســلام علیک 

نمی کنند و وقتی من را می بینند جیب شان را می بندند.

نعمت پور: رنگرز در تیم ملی خواهد ماند
مربی تیم ملی کشتی فرنگی در خصوص استعفای حسن 
رنگرز از تیم ملی کشتی فرنگی گفت: هیچ صحبتی تاکنون 
در این رابطه نشده و ضمن آنکه مربیگری سختی های خاص 
خــودش را دارد اما با روحیه ای که از رنگرز ســراغ دارم او 
قوی تر از این حرف هاســت و جــا نخواهد زد و صد درصد 
در تیم ملی خواهند ماند.طالب نعمت پور با اشاره به عملکرد 
موفق تیم ملی کشتی فرنگی در بازی های المپیک 202۴ 
پاریس گفت: خدا را شــکر همه خواســت خدا و یک کار 
جمعی و تیمی بود و منحصر به فرد نمی شــود. در این راه 
مربیان سازنده خیلی زحمت کشیدند و فدراسیون نیز با تمام 
وجود پشتیبانی کرد و از لحاظ امکانات و تدارکات شرایط 
را برای تیم ملی فراهم کرد. کادر فنی از حسن رنگرز، حسن 
حسین زاده، فرزاد ایمانعلی زاده، مجید رمضانی، دکتر اباذر 
حبیبی نیا )پزشک تغذیه(، دکتر خسرو حمزه )روانشناس(، 
جمال حق پناه )ماســاژور( و سایر نفرات همگی دست به 
دســت هم دادند تا این موفقیت بزرگ بدست آمد.دارنده 
مدال طلای پیکارهای کشتی فرنگی سال 20۱۳ جهان در 
بوداپست مجارستان در خصوص عملکرد بهتر کشتی فرنگی 
نســبت به کشــتی آزاد نیز توضیح داد: در هر صورت این 
موفقیت مجموع تلاش فدراسیون کشتی بوده و 8 مدالی 
که کشتی گرفت را از هم جدا نمی کنیم. کادر فنی تیم ملی 
کشتی آزاد هم تلاش خود را انجام داد و تا آخرین لحظه در 
کنار بچه ها بودند البته اتفاقاتی افتاد که برای جامعه کشتی 
تلخ بود اما دلیلی نمی شــود که کادر فنی تلاش و زحمت 
نکشیده باشند و کســب 8 مدال از المپیک نتیجه تلاش 

خانواده کشتی است و از یکدیگر جدا نمی کنیم.

ورود سرمربی یونانی تیم ملی بسکتبال 
به ایران

»سوتیریس مانولوپولوس« سرمربی تیم ملی بسکتبال 
صبح روز شــنبه 27 مرداد با استقبال محسن معزی فر 
دبیر کل فدراســیون وارد ایران شد.فدراسیون بسکتبال 
اخیرا با انعقاد قــراردادی این مربی یونانی را به خدمت 
گرفته است. پیش از این »هاکان دمیر« هدایت تیم ملی 

را برعهده داشت.

مندز گزینه اصلی تیم ملی والیبال
رئیس فدراسیون والیبال گفت: موسوی و غفور را به صورت 
رسمی به اردوی تیم ملی دعوت نکردیم اما صابر کاظمی 
در لیســت دعوت شدگان بود و شرایط متفاوتی داشت. 
میلاد تقوی رئیس فدراســیون والیبال در مورد انتخاب 
ســرمربی تیم ملی والیبال گفت: مذاکرات و پیگیری ها 
برای انتخاب ســرمربی تیم ملی در حال انجام است؛ در 
حال حاضر با 2 گزینه نهایی در این هفته جلسه خواهیم 
داشت. از آن 6 نفری که پیگیری کردیم تقریباً دو نفر به 
صورت قطعی از لیست خارج شدند و مذاکرات با چهار 
گزینه دیگر ادامه دارد. تمام تلاش ما این است که طبق 
وعده تا یک ماه بعد از المپیک پاریس تکلیف سرمربی 
تیم ملی بزرگسالان را مشخص کنیم. البته همانطور که 
قبلاً هم گفتم بعد از توافق، موضوع عقد قرارداد و مسائل 
حقوقی آن بیشتر طول خواهد کشید.رئیس فدراسیون 
والیبال در مورد گزینه مورد نظر فدراسیون گفت: مندز 
جز گزینه های ماست، صحبت های خوبی با او انجام شده 
است. اکثر نفراتی که با آن ها برای هدایت تیم ملی وارد 
مذاکره شــدیم در بین 20 مربی برتر دنیا هستند. اگر 
بخواهیم از مربیان پایین تری استفاده کنیم قطعاً مربیان 
ایرانی بهترین گزینه خواهند بود. شرایط اقتصادی سخت 

است اما قول دادیم همه آن ها را فراهم کنیم.

انوشیروانی: تا 2025 صبر کنید
رئیس فدراسیون وزنه برداری گفت: وزنه برداری در المپیک 
پاریس نتیجه نگرفت و ضعیف بود اما مردم تا سال 2025 
صبر کنند.ســجاد انوشــیروانی درباره عملکرد تیم ملی 
وزنه بــرداری ایران در المپیــک 202۴ پاریس که موفق 
به گرفتن مدال نشد، به ایسنا گفت:نمی خواهم خودم را 
تبرئه کنم و به المپیک رفته بودیم تا مدال بگیریم. قبول 
دارم که نتیجه المپیک ضعیف بود. مردم ایران بدانند ما 
تمام تلاشــمان را کردیم تا هر دو سهمیه ای که داشتیم 
منجر به مدال شود.او ادامه داد: برخی از انتقادات به نظرم 
مغرضانه اســت. 80 درصد مدال هایی که در ســال های 
20۱0 تا 2020 گرفته شده توسط بهداد سلیمی، کیانوش 
رستمی و سهراب مرادی بوده است. البته رسول معتمدی 
و مصطفی جوادی نیز در قهرمانــی جهان 202۱ مدال 
گرفتند. در بازی های آســیایی 20۱8 بهداد ســلیمی و 
سهراب مرادی را از تیم ملی وزنه برداری بگیرند چند مدال 
طلا باقی می ماند؟ نسلی که در سال 20۱0 ساخته شد در 
همه این سال ها جور وزنه برداری را کشیده است اما برای 
ساختن نسل بعد از آنها هیچ کاری انجام نشد و ما هم به 

شرایطی برخورد کردیم که دستمان خالی بود.

ذره بین

هفته نخســت  همدلی| گــروه ورزش: 
بیســت و چهارمین دوره لیگ برتر فوتبال 
در شــرایطی به پایان رســید که در شب 
دوم این رقابت ها تیم  های مدعی ســپاهان 
اصفهان، تراکتورســازی تبریز و اســتقلال 
تهــران برابر حریفان خــود صاحب برتری 
شدند تا حسرت پرسپولیس که 2۴ ساعت 
پیش از آن برابر ذوب آهن متوقف شده بود، 

بیشتر شود.
 ایــن رقابت ها با برد ملوان مقابل گل گهر و 
تساوی دیدارهای پرسپولیس - ذوب آهن و 
استقلال خوزستان - ملوان آغاز شده بود در 
با پیروزی تیم  های سپاهان، تراکتور،  ادامه 

استقلال، خیبر و فولاد پیگیری شد.
 به این ترتیب از جمع چهار مدعی قهرمانی 
فصل گذشــته لیگ برتر فقط پرسپولیس 
بود که نتوانست هفته نخست را با پیروزی 
پشت ســر بگذارد؛ تیمی با عملکرد ضعیف 
در فصل نقل و انتقالات که خیلی هواداران 
آن نیــز امیدی بــه دفاع جانــان از عنوان 

قهرمانی فصل گذشته اش ندارند.
تابلوی نتایج کامــل هفته اول لیگ برتر به 

این شرح است:
پرسپولیس یک - ذوب آهن یک

گلها: ســعید صادقی برای پرســپولیس و 
مجید علیاری برای ذوب آهن

ملوان بندرانزلی یک - گل گهر ســیرجان 
صفر

گل: امید نورافکن )پنالتی( برای ملوان
استقلال خوزستان صفر - آلومینیوم اراک 

صفر
سپاهان ۳ - چادرملو اردکان یزد یک

گل ها: کاوه رضایی )پنالتی( محمد کریمی 
و رضا شکاری برای ســپاهان، محمد پاپی 

برای چادرملو
مس رفسنجان صفر - تراکتورسازی تبریز 2

گلها: امیرحسین حســین زاده و تومیسلاو 
اشتروکالی برای تراکتور

هوادار صفر - خیبر خرم آباد یک
گل: مهرداد قنبری برای خیبر خرم آباد

نساجی قائمشهر صفر - فولاد خوزستان یک 
گل: محمدرضا سلیمانی برای فولاد
شمس آذر قزوین یک - استقلال 2

گلهــا: امیرمحمد نســایی )پنالتــی( برای 
شمس آذر، آرمان رمضانی و محمدحسین 

اسلامی برای استقلال
اســتقلال همچنان بــه دنبال جذب 

بازیکن
جواد نکونام ، ســرمربی اســتقلال پس از 
برتری 2 بر یــک تیمش مقابل تیم فوتبال 
شــمس آذر قزوین اظهار کرد: باد شــرایط 
بازی را خــراب کرد و برای هر دو تیم بد و 
در نیمه دوم شرایط بدتر شد و کار را برای 
ما ســخت تر کرد. ما برنامــه ای برای بازی 
مســتقیم نداشتیم اما شــمس آذر دوست 
داشت بازی مســتقیم انجام دهد و شرایط 
با توجه به وزش باد بسیار بد و سخت بود.

وی افــزود: نمی توانم در مورد کیفیت فنی 
بازی چیزی بگویم اما تیم ما خیلی زحمت 
کشــید و توانستیم بازی را با پیروزی پشت 
ســر بگذاریم. چند بازیکن خود را نداشتیم 

اما بچه ها توانســتند وظایف محوله را انجام 
دهند و موفق شــویم. به هواداران استقلال 

تبریک می گویم.
نکونــام در خصوص اســتفاده از بازیکنان 
خارجی تیم خود از جمله بلانکو، بیان کرد: 
دو روز قبل از بازی به یکباره اعلام شد که 
این بازیکن قــرارداد دیگری و الحاقیه دارد 
و متاســفانه باید تاسف خورد. یک روز قبل 
فهمیدیم نه می توانــد ثبت کند و نه تعهد 
سال گذشــته را باشگاه و بازیکن می توانند 
انجام دهند و بایــد توافقی صورت گیرد و 

بحث افزایش قرارداد نیست.
وی درباره تاثیر VAR در مســابقات این 
فصــل گفت: خیلی موافق هســتم چرا که 
دیگر اشــتباهی صورت نمی گیرد و حداقل 
اینکه اشــتباهات را بسیار کم می کند و به 
فوتبال ایران کمک می کند. امروز دیدید که 

به داور کمک کرد و قضاوت خوبی داشت.
سرمربی تیم فوتبال اســتقلال در رابطه با 
اینکه قرعه کشی لیگ نخبگان انجام شد و 
وضعیت ورزشگاه استقلال مشخص نیست، 
اظهار کرد: ما علاوه بر ورزشــگاه مشــکل 
ســقف بودجه را داریم و بروید کیفیت فنی 
تیم های دیگــر را ببینید کــه از بازیکنان 
بسیار خوبی برخوردار هستند و قصد دارند 
در آســیا نتیجه بگیرند و ببینید النصر چه 
بازیکنانی جذب کرده است، باید مسئولان 
تصمیم درســتی اتخاذ کننــد و بدانند این 
مســئله در لیگ نخبگان به تیم های ایرانی 

ضربه می زند.
نکونام در پاســخ اینکه ترکیب اســتقلال 
بــا توجه به بازیکنان جذب شــده در ادامه 
مسیر با مشــکل مواجه نخواهد شد، گفت: 
این ســوال اشتباه است. سه سال است این 
تیم بازیکــن گرفته و در انتهــای فصل از 
دست داده است و پارسال نیز که ما بازیکن 
جذب نکردیم. سال گذشته محمد حسین 
اســلامی و جواد آقایی پــور و گودرزی را 
اگر می گرفتیم چقدر جلــو بودیم؟ ما تازه 

در حال جبران هســتیم. تیم  های دیگر ۱0 
بازیکن می گیرند.

وی افزود: از نقل و انتقلات این فصل راضی 
هستیم ولی اینکه می گویید ما بازیکن زیاد 
داریم درســت نیســت. ما همچنان از یکی 
دو تیــم خیلی عقب هســتیم و تیم بزرگ 
بازیکن بزرگ می خواهد و باید نفراتی جذب 
شوند که به اســتقلال کمک کنند. امسال 
شــهریاری پشت تیم بود و کمک کرد و در 
ســال  های آینده نیز بایــد همینگونه عمل 

کنم.
ســرمربی تیم فوتبال استقلال در پاسخ به 
اینکه آیا در فصل جدید قول کســب جام 
می دهد یــا خیر؟ اظهار کرد: هیچ مربی در 
دنیا نمی توانــد قول بدهد. من خودم اولین 
نفر هســتم که دوست دارم جام بگیریم اما 
تمام تلاش خود را به کار خواهیم بســت تا 
بهترین عملکرد را داشــته باشیم تا مردم و 

هواداران را خوشحال کنیم.
ســرمربی تیــم فوتبال اســتقلال در مورد 
کیفیــت خریدهــای این فصل اســتقلال، 
عنــوان کرد: با توجــه به نیاز تیم ســعی 
کرده ایم بازیکنانی که می توانند بر اســاس 
سیســتم به درد ما بخورند، جذب شوند و 
بازیکنان جوانی کــه در آینده می توانند به 
اســتقلال کمک کنند، جذب شــده است. 
استقلال تهران امسال بازیکن زیر 2۳ سال 
یک نفر هم نداشــت چــون از قبل در پایه 
بازیکن ســازی صورت نگرفته بود و امسال 
دو ســه بازیکن گرفته ایم که در سال های 
آینده جزو برترین های فوتبال ایران خواهند 

بود.
ســرمربی تیم فوتبال استقلال در خصوص 
افزایش ســقف بودجه بــه دلیل حضور در 
لیگ نخبگان و مخالف مدیرعامل باشــگاه 
پرسپولیس، خاطرنشان کرد: امیدواریم این 
اتفاق بیفتد و نه فقط برای ما بلکه تیم های 
حاضــر در لیگ نخبگان نیازمند این هزینه 
هســتند. برخی تیم ها طی سالیان گذشته 

آنقــدر بازیکن گرفته اند که بــا دو بازیکن 
کارشــان راه می افتد. امیدواریم این مشکل 
حل شــود و ما تابع قانون هستیم. در پست 
دفاع راســت و مهاجم بازیکن می خواهیم. 
سامان تورانیان سرباز شد و امیدوار هستیم 

بتوانیم بازیکن جذب کنیم.
دقیقی: استقلال مفت در رفت!

ســعید دقیقی ســرمربی شــمس پس از 
شکســت 2 بر یک تیمش مقابل استقلال 
تهــران اظهار کرد: بازیکنــان من بی نظیر 
هســتند و یک دریا موفقیت بــرای آن ها 
مهیاســت و این مســئله منوط به تلاش و 
گوش دادن است. بازیکنان جوانی داریم که 
عاشق یاد گرفتن هستند و در این چند روز 
مسائل بســیاری یاد گرفته اند و این نشان 
می دهد بــا دیکته نکات تاکتیکی می توانیم 

موفق عمل کنیم.
وی ادامه داد: اســتقلال امروز قسر در رفت 
و ما موقعیت های بی شماری داشتیم و بازی 
شــناور و اهداف تاکتیکی داشتیم. نیمه اول 
ســعی کردیم بــازی را حفــظ کنیم و یک 
موقعیت 70 درصدی دادیم و در دقایق عمده 
بازی مالک توپ بودیم و موقعیت پر تعدادی 
داشتیم و به گل رسیدیم و می توانستیم باز 
هم به گل برســیم که با عکس العمل فوق 
العاده حســینی دروازه استقلال باز نشد. به 
صادق موسوی گفتم وقتی پنالتی گل شد به 
نســایی بگو با سرعت توپ را به وسط زمین 
بیاورد ولی ما به جای اینکار ۱0 بازیکن ما از 
مانع پریده اند و نزد تماشاچیان رفته و دقیقه 
۹0 تخلیه انرژی شــدند و اگر حرفی که به 
آن ها گفتم عملی می شد، نتیجه می گرفتیم. 
جوانی و هیجان بازی باعث شــد خوشحالی 
خود را با تماشــاچیان تقسیم کنند؛ به طور 
مثال زارع در کشــتی خود دقایــق پایانی 
لاکتیک شــده بود و ما نیــز چنین اتفاقی 
برایمان رخ داد و به بازیکنان تذکر داده بودم 
و به استقلال تبریک می گویم. امروز به دلیل 

تجربه و نه کیفیت فنی پیروز شدند.

نکونام لیگ برتر بیست و چهارم را با گلایه آغاز کرد؛ 

نبود ورزشگاه و مزاحمت سقف بودجه

همدلی| گروه ورزش: سرمربی تراکتورسازی تبریز گفت: 
کســب سه امتیاز در دیدار اول سخت است و من از بازی و 

نتیجه رضایت دارم.
دراگان اســکوچیچ در نشســت خبری بعد از بازی با مس 
رفســنجان که با پیروزی 2 بر صفر تراکتور به پایان رسید، 
اظهار کرد: پیــروزی در بازی اول اهمیــت زیادی برایمان 
داشــت. بابت این برد به بازیکنانــم تبریک می گویم. مس 
حریف سرســختی بود و شرایط آب و هوایی کار را سخت تر 
کرده بود؛ شرایط جوری بود که انگار در سونا بازی می کردیم.

او در پاسخ به سوالی درباره امکانات ورزشی رفسنجان و شرایط 
میزبانی، گفت: شرایط در مجموع بسیار خوب بود. فرصت نشد به 

شهر بروم چرا که تمرکزم روی بازی بود. امکاناتی همچون هتل 
و استادیوم بسیار خوب بود و تشکر می کنم.

ســرمربی تراکتور با بیان اینکه تیم مس حریف سرسخت و 
تیم باکیفیتی بود، گفت: آنان در دقایقی از بازی فشار آورده 
و ما را وادار به عقب نشــینی کردنــد. جایی که حس کردم 
کنترل بازی از دســت مان خارج می شود، تعویض کردیم و 
بر بازی مســلط شــدیم. هر دو تیم به خوبی رقابت کرده و 
در دقایقــی از بازی کنترل را در اختیار داشــتند. بازی اول 
همیشه سخت است و جای بهبود وجود دارد. من از بازی و 

سه امتیاز راضی هستم.
اســکوچیچ راجع به وجود VAR برای دو تیم اســتقلال و 

پرسپولیس، گفت: من فکر نمی کنم وجود VAR باعث تبعیض 
شود. امیدوارم این تکنولوژی در تمامی ورزشگاه ها باشد و باعث 
بهتر شدن تصمیمات و از بین رفتن ناعدالتی شود. کاش مدت 

زمان تصمیم گیری در اتاق VAR طولانی نباشد.

اسکوچیچ:انگاردرسونابازیمیکردیم

همدلی|  گروه ورزش: ســرمربی تیم فوتبال ســپاهان 
گفت: آقایی پور قبل بــازی خیلی خوب بود و عجیب بود 

که 5 دقیقه بعد از بازی دچار مشکل شد.
ژوزه مورایــس پــس از پیروزی ۳ بر یــک برابر چادرملو 
اردکان در دیدار نخســت لیگ برتر با بیان اینکه به هر 2 
تیم بابت بازی در یک زمین که بازی در آن ســخت بود، 
تبریک می گویم، اظهار کرد: بازیکنانم خواســته خود را تا 
پایــان بازی حفظ کردند و این امــکان را ایجاد کردند تا 
بتوانیم گل های زیادی بزنیم امیــدوارم در آینده بتوانیم 
روزهای خوبی داشــته باشــیم. دلایل زیادی برای بردن 
و باختن وجــود دارد، گل اول مــا را نپذیرفتند و ۴ گل 
زدیم، فرصت زدن گل بیشــتر را داشــتیم و در نیمه اول 
و دوم موقعیت های گل بیشــتری داشــتیم، امیدوارم در 
آینده VAR در بازی ها وجود داشــته باشد تا شکایت ها 

به حداقل برسد.
او در خصوص جــذب بازیکن خارجــی در ادامه بازی ها 

گفت: نمی دانم، جواب دادن خیلی سخت است.
ســرمربی تیم فوتبــال ســپاهان همچنین با اشــاره به 
مصدومیت آقایی پور یادآور شــد: باید از دکتر تیم بپرسم، 

قبــل بازی خیلی خوب بود و عجیب بود که 5 دقیقه بعد 
از بازی دچار مشکل شد.

مورایس دربــاره غیبت لیموچی و یزدانی نیز توضیح داد: 
20 بازیکن در بازی داشــتیم و غایبان نیــز بازیکنان ما 
هســتند، دلیل غیبت خیلی مهم نیســت، 20 بازیکن در 
بازی بهترین بودند و برای غایبان نیز پیروزی را به ارمغان 

آوردند.
او  با بیام اینکه بازیکنان جوان همه فرصت بازی نداشتند، 
گفت: بازیکنان باکیفیتی داریم، فلامرزی چند دقیقه بازی 
کــرد و باید بازی وی را می دیدیم؛ اســتفاده از بازیکنان 
آکادمی، پاداشــی به آن ها اســت و پیشــرفت محسوب 
می شود؛ فدراســیون فوتبال با ذهن بازتر به این موضوع 
نگاه کند تا محدودیتی برای اســتفاده از بازیکنان زیر 2۱ 
سال نداشته باشیم، داشتن بازیکنان جوان باکیفیت برای 
کشــور خیلی خوب اســت و امیدوارم بتوانیم از بازیکنان 

جوان بیشتر استفاده کنیم.

مورایس:مصدومیتآقاییپورعجیببود


